

"乐园包场体验"套餐 PARK BUYOUT PACKAGE

专属商务宾客的奇妙时刻 Exclusivity amplifies event magic



在香港迪士尼乐园的奇妙国度,您可以拥有无尽的想像空间,立即率领您的团队一起畅玩乐园,尽情体验梦想的力量!我们诚意推 出多元化的"乐园包场体验"套餐及一系列专享优惠,切合不同企业所需。

Visit our magical world where imagination knows no bounds. Tap into the power of dreams at any of our themed lands! Hong Kong Disneyland has the solution to all your corporate event needs. Our different Buyout Packages give you private access to the entire park or just key areas of the park and an array of privileges.

"乐园包场体验"尊贵安排

- 于下午4时后进入乐园
- 特别延长整个乐园或指定主题园区开放时间至晚上11时
- 于园区内安排灯光投影企业商标
- 度假区酒店住宿及购物优惠
- 可选购优惠餐券

Exclusive Buyout Experiences

- · Admission from 4 p.m.
- Extended whole park or theme land(s) opening hours till 11 p.m., subject to the Buyout Package entitlement
- · Company logo gobo light projection in themed lands
- Hotel room and merchandise offer in the resort
- Meal coupon available at additional price

套餐1 Package 1

全乐园包场体验套餐 WHOLE PARK BUYOUT PACKAGE

(团体人数达5,000人以上 For groups of over 5,000 people)

- 由晚上7时起*,独家畅玩明日世界或三个 Private access to Tomorrowland or 指定主题园区(反斗奇兵大本营、灰熊山 谷及迷离庄园)
- 特别延长乐园开放时间至晚上11时
- three joint themed lands (Toy Story Land, Grizzly Gulch and Mystic Point) from 7 p.m. onwards*
- Extended entire park hours till 11 p.m.

套餐2 Package 2

相连主题园区包场体验 MULTI-LAND BUYOUT PACKAGE

(团体人数达2,000人以上 For groups of over 2,000 people)

- 特别延长乐园指定相连园区开放时间至晚 上11时,独家畅玩三个主题园区,包括反 斗奇兵大本营、灰熊山谷及迷离庄园
- · Extra Magic hours private access to Toy Story Land, Grizzly Gulch and Mystic Point after regular park hours till 11 p.m.



套餐3 Package 3



明日世界/幻想世界包场体验 TOMORROWLAND / FANTASYLAND **BUYOUT PACKAGE**

(团体人数达1,500人以上 For groups of over 1,500 people)

- 于乐园一般营业时间后,特别延长明日世 界或幻想世界的开放时间至晚上11时,让 宾客独家畅玩园区内的游乐设施
- · Extra magic hours access to Tomorrowland or Fantasyland after regular park hours till 11 p.m.
- *独家畅玩时间需视乎乐园于该季度之开放时间而定 Private access schedule is subject to the park's operation seasonality

其他包场体验套餐 OTHER BUYOUT PACKAGES

♥ "剧院包场体验"套餐 THEATER BUYOUT PACKAGE ♥

香港迪士尼乐园内的剧院全都拥有先进的舞台设备,数以百万计的宾客曾在过去十多年欣赏精彩的百老汇式舞台表演。您现可 利用这些设备齐全的现代化娱乐表演场地,主办您的下一个大型活动!

Hong Kong Disneyland's theaters are state-of-the-art entertainment venues where millions of guests have enjoyed Broadway-style stage shows for more than a decade. Now, you and your team can take advantage of these modern, fully-equipped venues to host your next big award presentation, group photo moment, CEO speech and much more!



迪士尼故事剧场 DISNEY'S STORYBOOK THEATER (团体人数达500人以上 For groups of over 500 people)

位于幻想世界,可容纳最多1,000位宾客。剧院每天上演百老汇式音乐剧钜献"迪士尼魔法书房"。

Located in Fantasyland and can cater up to 1,000 guests. It is home to the Broadway-style musical *Mickey and the Wondrous Book.*



原野剧场 THEATER IN THE WILD (团体人数达1,000人以上 For groups of over 1,000 people)

位于探险世界,可容纳最多2,200位宾客。剧院每天上演大受欢迎的"狮子王庆典"歌舞剧。此为巨大的圆形剧院,观众围绕圆形舞台而坐,拉近了观众与表演者的距离。

Located in Adventureland and can cater up to 2,200 guests. It is home to the much-loved *Festival of the Lion King*. This massive theater-in-the-wild lets audience surround the circular stage area for a more intimate show.



迪士尼铁路火车站酒会套餐 DISNEY RAILROAD STATION COCKTAIL PACKAGE





酒会可配合不同类型的企业乐园聚会或酒店会议,企业宾客除了畅玩乐园之外,更可享尊贵体验!酒会设于香港迪士尼乐园铁路—小镇大街火车站,场地摇身一变,成为华丽的私人酒会,让您的贵宾在这个独立专区内一边享用酒会餐饮,一边欣赏乐园特色景观。

Add fresh sparkle moments to your Park Buyout Event or group visit, with an exclusive and magical cocktail party for your VIPs. The antique Hong Kong Disneyland Railroad Station will be transformed to a magnificent cocktail party to pamper your Guests with refreshing drinks and exquisite canapés. The al fresco party venue offers an exclusive platform for networking together with prime views of the park, elevating the bonding experience to new heights.

套餐价目及礼遇

- 酒会套餐每位港币\$540个起(另加10%服务费),包括:
 - 1小时无限量供应餐前小食、汽水、橙汁、矿泉水、本地 啤酒及餐酒
 - 8折购物优惠
- * 尚有其他指定乐园餐厅可供选择

Package Price and Privileges

- Cocktail party package starting from HK\$540[^] per person (plus 10% service charge), includes:
 - 1 hour serving of cocktail canapes, soft drinks, orange juice, mineral water, local beer and house wines
- 20% off merchandise discount
- * Other designated park restaurants also available for selection

升级宴会体验 (需额外收费)

- 于指定主题餐厅内使用音响设备
- 与迪士尼朋友见面及合照
- 、以上酒会套餐只适用于持有享用酒会同一天进入香港迪士尼乐园("乐园")有效门票之宾客。以上酒会套餐不包括进入乐园之费用,宾客须购买有效门票进入乐园。

條款及細則:

- 以上酒会套餐有效期至2021年12月31日。
- 最少参与人数为80人。
- 以上酒会套餐不可与其他优惠券、推广优惠及折扣同时使用。
- 升级酒会体验之安排需于活动确实后视乎供应情况而定。
- 以上酒会套餐如有任何更改恕不另行通知。

Enhanced Experiences (subject to additional charges)

- Use of audio facilities inside the designated park restaurant
- · Disney Character greeting and group photo opportunity
- The above package is only available to Guests who have already purchased valid admission tickets to the Hong Kong Disneyland Park ("Park") on the day of the cocktail. The above package does not include admission to the Park. Guests are required to purchase valid admission tickets in order to enter the Park.

Terms and Conditions:

- The above package is valid till December 31, 2021.
- Minimum 80 event participants are required.
- The above offers cannot be used in conjunction with any other coupon, promotional offer or discount.
- Enhanced Experience arrangements are subject to availability upon confirmation.
- The above packages are subject to change without prior notice.

♥ "乐园梦幻盛宴"套餐 SAVOR THE MAGIC PACKAGE ♥

(团体人数达80人以上 For groups of over 80 people)

与您的团队亲临香港迪士尼乐园,展开奇妙旅程,绝对是最佳奖励!团队可先 行自由畅玩乐园,晚上同聚乐园的餐厅享用丰富的自助晚宴。企业可于乐园一 间指定主题餐厅举行晚宴,欢度一个难忘的夜晚。

A getaway to Hong Kong Disneyland is the perfect way to reward your team. Visit our theme park together for a full day of adventure and then regroup at one of our park restaurants for a sumptuous dinner buffet. The package gives corporations private access to a themed park restaurant for an unforgettable night out.



套餐价目及礼遇

晚宴套餐每位港币\$980起(另加10%服务费),包括:

- 于下午4时后进入乐园
- 于指定的乐园餐厅享用自助晚餐
- 2小时无限量供应汽水、橙汁、矿泉水及本地啤酒
- 8折购物优惠

Package Price and Privileges

Dinner package starting from HK\$980 per person (plus 10% service charge), includes:

- Admission from 4 p.m.
- Dinner buffet at a designated park restaurant
- · 2 hours of unlimited serving of soft drinks, orange juice, mineral water and local beer
- · 20% off merchandise discount

升级宴会体验 (需额外收费)

- 于指定主题餐厅内使用音响设备
- 与迪士尼朋友见面及合照
- 只需每位港币\$60 (另加10%服务费) 更可无限量供应餐酒

條款及細則:

- 以上宴会套餐有效期至2021年12月31日。
- 最少参与人数为80人
- 以上宴会套餐不可与其他优惠券、推广优惠及折扣同时使用。
- 升级宴会体验之安排需于活动确实后视乎供应情况而定。
- 以上宴会套餐如有任何更改恕不另行通知。

Enhanced Experiences (subject to additional charges)

- Use of audio facilities inside the designated park restaurant
- · Disney Character greeting and group photo opportunity
- Additional HK\$60 per person (plus 10% service charge) to enjoy unlimited serving of house wines

Terms and Conditions:

- The above package is valid till December 31, 2021.
- Minimum 80 event participants are required
- The above offers cannot be used in conjunction with any other coupon, promotional offer
- Enhanced Experience arrangements are subject to availability upon confirmation.
- The above packages are subject to change without prior notice.

升级奇妙体验 ENHANCED EXPERIENCES ADD EXTRA SPARKLE





迪士尼的娱乐事务团队可为企业独家安排奇妙难忘的节目,例如令人目不暇给的歌舞表演,与迪士尼朋友会面,及其他精彩绝伦的 娱乐表演,让企业尽享尊贵优越的体验。

Just imagine the event of your dreams, tailor-made by the world's premier entertainment company, featuring private shows, special character appearances plus the hottest park attractions and dining venues all to yourselves.

- 剧院包场体验尊享30分钟企业时段,由迪士尼朋友陪同 企业行政总裁进场,并独家尊享剧场表演
- 度身安排鸡尾酒会、自助晚宴或甜品自助餐
- 街头娱乐表演
- 压轴劲舞派对
- 由企业行政总裁联同其他行政人员带领巡游,沿途欢迎宾客
- 由多位迪士尼朋友欢送宾客

- Theater buyout for a 30-minute corporate program with CEO procession moment and private Disney show
- Tailor-made cocktail party, lavish dinner buffet or dessert buffet celebrates special occasion
- · Street entertainment to welcome and thrill event guests
- · Dance party for a perfect finale
- Unique Grand Marshal moment for CEO and executives to meet event guests
- · Farewell moment by Disney Characters

* 以上所有升级奇妙体验需额外收费及视乎供应情况而定

All the above enhanced experiences are subject to additional charges and availability

活动场地的可容纳人数 /布置及活动时间会因应适用的预防及控制疾病规例而作出适当调整。 Capacity / set up of event venues and event timing may be adjusted in accordance with the applicable Prevention and Control of Disease Regulations.

图像仅作推广用涂,并未反映目前适用的健康及安全措施(例如佩戴口置及保持社交距离)。详情请干到访前浏览官方网站。

lmages are for marketing purposes only and do not represent our current health and safety measures (such as mask and social distancing guidelines).

Please visit our official website for details before you visit.

所有内容更新至2021年3月为止,并可随时修改而无须事先通知 Information is correct as of Mar 2021 and it is subject to change without prior notice. ©Disney ©Disney/Pixar ©Hasbro, Inc. ©Mattel, Inc. ©Proof-Slinky, Inc.

©2021 MARVEL